

## **6D4N**

# 釜山 + 枫叶秘境之内藏山 (统营/和顺)

BUSAN + MAPLE LEAF AT NAEJANGSAN (TONGYEONG / HWASUN)





#### SCHEDULE:

#### **DEPARTURE T BUSAN** D1

#### ARRIVAL BUSAN/ **D2** TONGYEONG

(MOB/L/D)

- ☑ Tongyeong Hallyeosudo Viewing Ropeway (Include Cable Car)
- Mireuksan Mountain
- **Tongyeong Mural Culture** Village "Dong Pirang"
- ☑ Tongyeong Samdo Sugun Tongjesa

#### TONGYEONG/NAEJANGSAN/ **D**3 **HWASUN** (B/L/D)

☑ Naejangsan National Park (Include Shuttle Bus)

#### **HWASUN/BUSAN**

(B/L/D)

- **Gamcheon Culture Village**
- Yeongdodaegyo Bridge ~ Bridge Lift
- **APEC House**
- ☑ Busan Gwangandaegyo Bridge (Overview)
- ☑ BIFF square
- ☑ JAGALCHI Seafood Market

#### D<sub>5</sub> BUSAN

(B/L/-)

- ☑ Seomyeon Shopping district
- ☑ Duty Free

BUSAN 7 **D6 DEPARTURE** 

(B/MOB)

#### TOURIST ATTRACTIONS:

#### TONGYEONG

- Tongyeong Hallyeosudo Viewing Ropeway installed on Mt. Mireuk in Tongyeong is the only dual-cable automatic circulating gondola system in Korea.
- Mireuksan Mountain- One of the 100 best mountains in Korea. While not as high as other mountains, it is home to a lush forest, valleys with pure water, odd-shaped rocks, rock caves, and ancient temples.
- Tongyeong Mural Culture Village "Dong Pirang"- Tongyeong Agenda 21 which is an association in Tongyeong gathered people throughout the nation in order to paint murals on the walls of Dongpirang-gil Street in October 2007. Thanks to the participants' paintings, this hillside village on the sea became a new place, revitalized by the art. The view overlooking sea of Gangguan Port is fantastic as well.
- Tongyeong Samdo Sugun Tongjesa- Yi Sun-sin was a Korean naval commander His title of Samdo Sugun Tongjesa, literally meaning "Naval Commander of the Three Provinces," was the title for the commander of the Korean navy until 1896.

#### JEOLLABUK-DO

Naejangsan National Park - Is a famous mountain in the Jeolla-do province, and the best mountain in Korea for viewing autumn's crimson leaves. The park is 76,032 sq. km. in siize and became a National Park along with Baekyangsa District on Nov. 17th, 1971. The nameNaejang means 'many secrets' in the mountain. Because of the bright crimson leaves that blanket Naejangsan Mountain's fall scenery, the mountain is also referred to as "Geumgangsan of Honam."

#### BUSAN

- Yeongdodaegyo Bridge- connecting Jung-gu and Yeongdo-gu districts in Busan, was the first mainland-island connecting bridge in Busan. The bridge lifts to allow ships to pass between the south and north ports, rising anywhere from two to seven times in one day. When the bridge was first constructed, many people would gather to watch the strange spectacle of a bridge rising up to point to the heavens, and even now, it has become a famous landmark of Busan.
- Gamcheon Culture Village "Korea's Santorini." "Korea's Machu Picchu." "Lego Village." These are the many nicknames the Busan neighborhood of Gamcheon 2-dong Village—has earned over the years.
- APEC House- APEC Nurimaru for the World Summit held in 2005 and built up to four or five thousand average daily traffic is well-known attractions.
- Busan Gwangandaegyo Bridge is the longest bi-level bridge over the ocean in Korea. In addition to providing a quick way to get around, the bridge offers breathtaking views of nearby attractions.
- BIFF Square- BIFF stand for Busan International Film Festival. Engraved with the winners of the annual palms, footprints of copper plates and copper plates winning names will be set in the ground on the square
- JAGALCHI Seafood Market- The biggest fish market in South Korea, there are hundreds of types of raw fish, shellfish here after wholesale trade and selling all over the country every day
- Seomyeon shopping district- Busan's Myeongdong. Seomyeon shopping street underground paradise!

#### **SPECIAL CUISINE:**



- ☑ GRILLED FISH SET
- ☑ HANJEONSIK **⊠** BIBIMBAP
- ☑ GINSENG CHICKEN SOUP
- ☑ KOREAN BBQ

#### **Hotel 4 Nights:**

- ☑ Dongwon Royal Resort/ Kumho Marina Resort or similar classes x1 Night
- ☑ Hwasun Kumho Resort or similar classes
- ☑ TT Hotel/ Busan Crown Harbour or similar classes
- x2 Nights

x1 Night



### ☑ Liver Supplement Shop



#### 精简行程:

## 第一天 启程 ズ 釜山

#### 第二天

#### 抵达釜山/ 统营

(机上用餐/午/晚)

- ☑ 闲丽水道眺望缆车
- ☑ 弥勒山
- ☑ 统营东崖壁画村
- ☑ 三道水军统制营

#### 第三天

#### 统营/内藏山/和顺

(早/午/晚)

☑ 内藏山国立公园 (接驳巴士)

#### 第四天

#### 和顺/釜山

(早/午/晚)

- ☑ 甘川文化村
- ☑ 连陆桥【影岛大桥】~桥梁开合仪式
- ☑ 世峰楼APEC会议场
- ☑ 广安大桥 (远望)
- ☑ BIFF 釜山电影广场
- ☑ 札嘎其海鲜市场

#### 

(早/午/-)

- ☑ 土产店
- ☑ 西面购物区
- ☑ 免税店

#### 第六天

#### 釜山 ズ 回程

(早/机上用餐)

#### 观光景点:

## 练萱

- 闲丽水道眺望缆车—位于统营弥勒山的闲丽水道眺望缆车是韩国唯一的以双线 自动循环式gondola方式,依据瑞士最新技术安装设置的缆车。
- 弥勒山——山里除了有葱翠的树林和清澈的溪谷外,还有许多奇岩怪石与洞窟、 古刹,是韩国的百大名山之一。
- 统营东崖壁画村-蓝色统营21推动协议会自2007年10月起,以全国为对象招募 义工前来美化东崖路,他们在村内的墙上画下各种美丽的图案,用绘画让用绘 画让这座海边山丘上的小村庄获得重生,就像是座童话世界般。另外,这里所 能眺望到的江口内海岸风光更是优美动人。
- 三道水军统制营-三道水军统制营建于1604年,直至1895年停止使用,在长达 292年的时间里, 一直是指挥庆尚,全萝, 忠清三道水军的大本营。王辰倭 乱之时,首任三道水师统制使李舜臣将军的闲山岛阵营是统制营的雛形。

## 全罗北道

内藏山国立公园 - 是全罗道的名山,更是全国第一的枫叶山。总面积76.032平方公里,1971年11月17日与白羊寺地区一起被指定为国立公园。内藏山的名字取自于此山藏于山内之意。每逢秋天,内藏山层林尽染,风景极美,故亦称为"湖南的金刚"。内藏寺与周围染红的枫叶海相映成趣,一直深受国内外游客的喜爱。

## 釜山

- 连陆桥[影岛大桥]-影岛大桥是在日占时期,为方便陆地(南浦洞)与岛(影岛)的人力输送而建造的,是釜山的第一座跨海大桥。为了让南港与北港的船得意通行,呈单臂式活动桥的形状。每天少至两次多至七次,桥的一端会升起。当初,为了观看桥面升起的场面很多人访问了影岛大桥,如今影岛大桥成为了釜山的一个景点。
- 甘川文化村 像童话小村般的缤纷色彩、艺术风情,更有着亲切可人的居民们,被CNN报导称为"亚洲最艺术的村落",被誉为"釜山的圣托里尼",成为知名的文化景点。
- 世峰楼APEC会议场-APEC世峰楼是为2005年召开的世界首脑峰会而建,是日均客流量达四五千人的知名景点。
- 广安大桥-不仅仅只是一座桥,从它上面往下看周边的景观也可谓一绝。无边无际的大海,仿佛一伸开手就能触到的五六岛,是釜山的象征,还有紧裹着广安大桥的荒岭山和玲珑剔透的广安里白沙滩,海云台冬柏岛和迎月坡都尽收眼底。
- BIFF釜山电影广场-BIFF为釜山国际电影节的缩写。每年刻有获奖人手掌、脚口的铜盘和获奖作品名字的铜盘都会被镶在广场的地面上。
- 札嘎其海鲜市场-韩国最大的水产市场,每天有数百种生鲜鱼、贝类在这里交易后被批发到全国各地销售。
- 西面购物区-釜山明洞之称西面地下街逛街购物的天堂!



#### 风味餐:

- ☑ 韩定食
- □ 特定良 □ 烤鱼餐
- ☑ 烤鱼餐 ☑ 韩式拌饭
- ☑ 韩式烤肉

# HOTEL

#### 酒店住宿4晚:

- ☑ 统营东运皇家度假酒店 / 统营锦湖度假酒店或同级
- ☑ 和顺锦湖度假酒店或同级
- ☑ 釜山TT酒店/釜山皇冠海港酒店或同级
- x1 晚 x1 晚 x2 晚



#### 购物站:

- ☑ 人参专卖店 ☑ 韩国化妆品
- ☑ 护肝专卖店

## ·韩国 SOUTH KOREA·

\*\*\*\*

货币 Currency	SOUTH KOREAN WON - KRW 韩币 - KRW	信用卡 Credit Card	* 许多信用卡在韩国都能通行 * Credit cards are used widely in South Korea
货币兑换率 Exchange Rate	KRW 1000 = MYR 3.80 1000 韩币 = 马币 3.80 "Subject to currency of the day"以当天厂率为准"	拨号代码 Dial Code	SOUTH KOREA : +82 韩国 : +82
电压 Voltage	Voltage - 220 V 电压 - 220伏特	插座 Power Socket	2 round pins *Please bring a universal electric plug adapter 两个圆脚头插座 *请自带多功能插座
时差 Time Different	<b>South Korea</b> - 1 hour ahead of Malaysia <b>韩国</b> 标准时差快 <b>马来西亚</b> 时间1小时	行李托运 Luggage Allowance	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20kg and a hand carry bag not more than 7kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机,以及托运行李不超过20公斤。
气候 Weather	Spring 春季 3月 – 5月 6月 – 8月 Mar to May 24℃ - 10℃ 30℃ - 15	9 g S	Autumn 秋季  □ 月 − 11月  □ 12月 − 2月  □ Dec to Feb  □ ○ ○ - 10 ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○
飞机型号 Aircraft Type	A330	Boeing777 / 748	<b>4</b>
Departure Da 出发日期: Tour Fare: 团费:	ate:	Flight: 航班行程: Airport Tax & Fue 机场税及燃油的加	
Tipping: 小费: Visa:		Agent Collection Fee: 旅行社代收费: Travel Insurance:	
签证:		旅行保险: TOTAL: 总数:	
	GD Partner:		